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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Anders Ygeman (S)

2019/20:1258 Bredbandsutbyggnaden på landsbygden

Aldrig tidigare har väl behovet av bredband varit så stort och så uppenbart som 
nu under coronakrisen. Tyvärr är det dock fortfarande ungefär två av tio hushåll 
som saknar tillgång till fiber. Det är således bara att konstatera att regeringen 
kommer att missa sitt kortsiktiga mål om att 95 procent av alla hushåll till i år, 
2020, ska ha tillgång till bredband om minst 100 megabit per sekund. 

Regeringens något mer långsiktiga mål är att hela Sverige bör ha tillgång till 
snabbt bredband senast år 2025. Det är ett bra mål, men ska det kunna nås 
behöver utbyggnaden skyndas på. Särskilt på landsbygden. I stället kom 
nyheten i förra veckan att Jordbruksverket stoppar stödet för utbyggnad av 
bredband på landsbygden. 

Med anledning av ovanstående vill jag fråga statsrådet Anders Ygeman 
följande:

 

Vilka åtgärder avser statsrådet att vidta för att säkerställa att 
bredbandsutbyggnaden på landsbygden inte tappar tempo? 

………………………………………

Johan Hultberg (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2020-04-27
Besvaras senast
2020-05-06 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


